
Verkiezingsonderwerpen	Professorenwijk-Oost	

Vraag	1:	Multifunctioneel	Centrum	in	de	Oppenheimstraat	
Bij de Josephschool in de Oppenheimstraat is de bouw van een Multifunctioneel Centrum met 

zorgwoningen gepland. Tegen de plannen bestaat weerstand in de buurt vanwege de 

verkeersveiligheid en de parkeerdruk. 

Wat moet er volgens u met de bouwplannen gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Voer de plannen gewoon uit. Hieraan is behoefte 

B. Ontwikkel een alternatief plan samen met de buurt dat tegemoet komt aan de bezwaren 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B 

Toelichting:  De SP begrijpt dat er weerstand is tegen de bouw van het Multifunctioneel Centrum aan 

de Oppenheimstraat. De verkeersveiligheid is bij dit plan niet overal gewaarborgd. Dat is waarom er 

nu ook als idee geschetst wordt dat er geen extra zorgwoningen bijkomen maar om een dubbele 

gymzaal te bouwen aangezien het bleek dat de buurt ook vooral daar behoefte aan had. In deze zin is 

het alternatieve plan er gelukkig al en daar zijn wij als SP ook een groot voorstander van. Wij maken 

namelijk graag de plannen mét de mensen! 

Vraag 2: Roomburgerpark 
Over het Roomburgerpark, het deel met de bestemming groen, is veel te doen. Eens in de paar jaar 

verschijnen er nieuwe plannen voor het park (bebouwing in 2004, uitbreiding hockeyclub 2015 en 

2017).  

Wat moet er volgens u met het park gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Het park moet ten allen tijde behouden blijven met een groene bestemming 

B. Het park is niet heilig. Andere bestemmingen dan groen moeten bespreekbaar zijn (sport, 

woningen) 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: A 

Toelichting: Het park moet volgens de SP absoluut een groene bestemming houden. Het is in Leiden 

al erg schaars gesteld met het groen, wij zouden graag het Roomburgpark wel groen willen houden. 

In deze zin dat als er plannen voor het park worden gemaakt, de bestemming groen voor de SP 

voorrang heeft. 

Vraag 3: Sportpark Roomburg 
De hockeyvereniging zoekt uitbreidingsruimte. Eén van de opties is verhuizing van de 

hockeyvereniging naar Sportpark de Vliet.  



Stel dat dit gebeurt, wat moet er dan volgens u gebeuren met de vrijkomende velden? Als u 

meerdere bestemmingen wilt combineren op deze locatie, kies dan meerdere alternatieven.  

A. De hockeyvelden moeten weer een sportbestemming krijgen 

B. De hockeyvelden moeten worden gebruikt voor uitbreiding van het groene park 

C. De hockeyvelden moeten worden bestemd voor laagbouw voor senioren 

D. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: A en B 

Toelichting: Wij vinden als SP het groen belangrijk, maar vinden ook dat het sportareaal zoveel 

mogelijk moet worden behouden in Leiden. Wel zien we een grote toename ook op landelijk niveau 

binnen de sport van de ongebonden sport, waarin het niet altijd nodig is grote velden te bouwen. Wij 

willen ons gaan inzetten om juist een combinatie van SPort en groen hier mogelijk te maken door het 

park uit te breiden maar wel met plekken waar ongebonden sport kan worden beoefend. Zo maak je 

het park ook nog eens levendiger. 

Vraag 4: Bestemmingsplan 
In 2019 moet er een nieuw bestemmingsplan Zuidelijke Schil worden gemaakt voor onze wijk. Het 

bestemmingsplan geeft aan welke locaties bestemmingen hebben (groen, water, woningen, 

bedrijven) en wat daar toegestaan is. Het gaat ook in op zaken als verkeersafwikkeling en gevolgen 

voor flora en fauna. 

Welke zaken moeten aan de orde komen in het nieuwe bestemmingsplan? Wat moet er anders en 

wat moet behouden blijven?  

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Groen 

• Verkeersinfrastructuur 

• Bouwplannen 

Uw antwoord: Wij zien vooral als SP dat er een tekort is in de stad aan groen en woningen. Wij 

vinden het voor dit bestemmingsplan dan ook essentieel dat deze twee aspecten goed terugkomen. 

Ja we willen meer betaalbare woningen bouwen in Leiden, maar dat mag en kan niet ten koste gaan 

van de leefbaarheid, die sterk afhankelijk is van het groen in de wijk. Zeker in de Zuidelijke Schil moet 

dat goed worden ingepast. De verkeersdruk moet daarnaast niet worden verhoogd. Het is een wijk 

waarin veel kinderen naar school gaan. Daarbij is vooral de verkeersinfrastructuur van groot belang. 

Als er ergens op moet worden gelet dat er netjes wordt gereden en de verkeersdruk niet te hoog is 

dan is dat wel bij een school. Wij vinden als SP dat daarnaast alles met goed overleg moet gaan 

samen met de buurtbewoners. Juist zij zijn degenen die hier moeten leven en precies weten wat er 

speelt, dan is het niet meer dan logisch dat wij de buurt hierin volgen. 

Vraag 5: Wat u nog verder kwijt wilt 

Welke onderwerpen die de buurt belangrijk vindt wilt u verder nog onder de aandacht brengen? 



Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Verkeersbeheersing 

• Overlast van hangjongeren 

Uw antwoord: De verkeersbeheersing vindt de SP een lastig vraagstuk in de Professorenwijk-Oost, 

wij zijn van mening dat het over het algemeen wel goed gaat in de professorenwijk wat betreft het 

verkeer maar vinden ook dat het verkeer rondom de Josepgschool meer aandacht verdient. Wij 

horen soms verhalen over onveilige verkeerssituaties juist rond dit gebied. De overlast van 

hangjongeren horen wij vrij weinig negatieve verhalen over. Wij vinden ook voornamelijk dat het 

belangrijk is voor jongeren om een plek te hebben waar ze zouden kunnen ‘chillen’’. Natuurlijk moet 

dit vervolgens geen overlast veroorzaken, maar het zou fijn zijn als er in goed overleg wel 

mogelijkheden zijn voor jongeren om buiten te kunnen zijn. 
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